
Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PL/2023/7 Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Caràcter de la sessió Constitutiva

Motiu: «Article 195.1 de la Llei orgànica 5/1985, de 19 de
juny, del règim electoral general (LOREG) en relació amb
l’article 37.1 del ROF.»

Tipus de convocatòria Primera

Data 17 de juny de 2023

Durada Des de les 12.00 hores fins a les 13.00 hores

Lloc Sala de Plens

Presidida per Martí March Cerdà 

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidor David Alonso Garcia SÍ

Regidora Joana Aina Campomar Orell SÍ

Regidor Antoni Cànaves Capllonch SÍ

Regidora Catalina Carbonell Torres SÍ

Regidor Bartomeu Cifre Ochogavia SÍ

Regidora Maria José Jiménez Escribano SÍ

Regidor Martí March Cerdà SÍ

Regidor Josep Marquet Cerdà SÍ

Regidora Maria Morro Cifre SÍ

1

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 5

P7
EE

N
P3

N
TN

C
FR

A6
JL

JS
TA

95
Z 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

 d
e 

17
 



ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidor Andrés Nevado Rodríguez SÍ

Regidora Stephanie Pozo Mcintyre SÍ

Regidor Mateu Soler Estrany SÍ

Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet SÍ

Regidor Miguel Ángel Torres Luque SÍ

Regidor Mateu Tugores Vives SÍ

Regidora Maite Vasallo Vilar SÍ

Regidora Joana Xamena Cifre SÍ

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves

ORDRE DEL DIA

1. Constitució de la Mesa d’Edat

2. Comprovació de credencials 

3. Presa de possessió de regidors i regidores electes. Constitució de la Corporació 

4. Elecció de batle/batlessa 

5. Presa de possessió del batle/batlessa

A la Sala de Plens de la Casa Consistorial de Pollença concorren, prèvia convocatòria al
respecte,  els  regidors  i  les  regidores  electes  en  les  eleccions  locals  celebrades  el
proppassat  28 de  maig  de  2023,  que  constitueixen  la  majoria  absoluta  dels  regidors  i
regidores electes i, atès que són desset, han concorregut la totalitat dels mateixos a l'objecte
de dur a terme la sessió pública constitutiva de la Corporació Municipal.

La secretària de la Corporació dona la benvinguda als assistents i llegeix l’article 195.1 de
la Llei  orgànica 5/1985, de 19 de juny, de règim lectoral general (LOREG), en concordança
amb l’article  37.1  del  Reial  decret 2568/1986,  de 28 de novembre,  pel  qual s’aprova el
Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim jurídic  de  les  entitats  locals  (ROF),  que
determina els tràmits procedimentals que s’han de seguir.

A continuació, la  secretària procedeix a donar lectura de l’acta de proclamació de la Junta
Electoral de Zona d’Inca, la qual en la seva part bastant diu:
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Nombre d’electors                                      11.173  Nombre de vots vàlids                                  6.782

Nombre de votants                                       6.838  Nombre de vots nuls                                         56

Nombre de vots a candidats                         6.671  Nombre de vots en blanc                                111

NOMBRE DE VOTS OBTINGUTS PER CADA CANDIDATURA

Candidatures Vots obtinguts 
En lletra / En número 

Nombre
Electes 

PARTIDO SOCIALISTA DE ILLES BALEARS (PSIB-
PSOE) Dos mil cent trenta-set / 2.137 6

TOTS – EL PI (TOTS-EL PI)  Mil sis-cents catorze / 1.614 4

MÉS PER MALLORCA (MÉS) Mil tres-cents setanta-quatre / 1.374 4

PARTIDO POPULAR (PP) Vuit-cents vuitanta-vuit / 888 2

UNIÓ MOLLERA POLLENCINA (UMP) Sis-cents cinquanta-vuit / 658 1

ACTA DE PROCLAMACIÓ 

(1)  DAVID ALONSO GARCÍA (PP)

(2)  MIQUEL ÀNGEL TORRES LUQUE (PP)

(3)  ANDRÉS NEVADO RODRÍGUEZ (UMP)

(4)  JOANA AINA CAMPOMAR ORELL (MÉS) 

(5)  STEFFY POZO MCINTYRE (MÉS)

(6)  JOANA XAMENA CIFRE (MÉS)

(7)  MIQUEL ÀNGEL SUREDA MASSANET (MÉS)

(8)  BARTOMEU CIFRE OCHOGAVIA (TOTS-EL PI)

(9)  JOSEP MARQUET CERDÀ (TOTS – EL PI) 

(10) MATEU SOLER ESTRANY (TOTS-EL PI)

(11) MAITE VASALLO VILAR (TOTS-EL PI) (*)

(12) MARTÍ XAVIER MARCH CERDÀ (PSIB-PSOE)

(13) MARIA JOSÉ JIMÉNEZ ESCRIBANO (PSIB-PSOE)

(14) ANTONI CÀNAVES CAPLLONCH (PSIB-PSOE)

(15) MARIA MORRO CIFRE (PSIB-PSOE)

(16) CATALINA CARBONELL TORRES (PSIB-PSOE)

(17) MATEU TUGORES VIVES (PSIB-PSOE)

(*) RENÚNCIA ANTICIPADA AL CÀRREC DE FRANCISCA GAMUNDÍ FRONTERA (TOTS-EL PI) 

1.- Constitució de la Mesa d’Edat

Per la  secretària es dona lectura a les disposicions aplicables a la constitució de la nova
Corporació municipal,  entre d'altres,  les contingudes a l’article  195.2 de la  Llei  orgànica
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5/1985, de 19 de juny, de règim electoral general (LOREG) i l’article 37.2 del  Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d'organització, funcionament
i règim jurídic de les entitats locals (ROF) i seguidament es procedeix a requerir la presència
dels regidors electes de major i menor edat presents a l’acte, Martí March Cerdà, que actuarà
com a president, i  Steffy Pozo Mcintyre, que actuarà com a vocal, a l'objecte de formar la
Mesa d'Edat.

Una vegada personats, Martí  March Cerdà declara formalment constituïda la Mesa d’Edat
per  ser–hi presents les persones a qui correspon formar-la i es declara oberta la sessió,
quedant constituïda la Mesa d’Edat per:

― President:   Martí March Cerdà

― Vocal:         Steffy Pozo Mcintyre

― Secretària:  Francisca M. Adrover Cànaves, secretària de la Corporació

2.- Comprovació de credencials

Seguidament la secretària llegeix l’article 195.3 de la Llei orgànica 5/1985, de 19 de juny, de
règim electoral general (LOREG), segons el qual correspon a la Mesa d’Edat comprovar
les credencials presentades o acreditacions de la personalitat dels electes amb base a les
certificacions que la Junta Electoral  de Zona ha tramès a l’Ajuntament,  que es troben
conformes i són considerades totes com a suficientment vàlides.

La secretària explica que a l’acta de proclamació de candidats electes de dia 6 de juny de
2023, tramesa per la Junta Electoral de Zona, es fa constar que, d’acord amb els vots
obtinguts per cada candidatura, el nombre de regidors i regidores electes per al municipi
de Pollença és el que abans consta transcrit.

A continuació, la secretària informa que els regidors i les regidores electes han presentat les
seves credencials  davant  la Secretaria i dona compte que, en compliment del que disposa
l’article 75.7 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local (LBRL),
han  formulat  i  presentat  declaració  sobre  causes  de  possible  incompatibilitat  i  sobre
qualsevol activitat que les proporcioni o pugui proporcionar ingressos econòmics, així com
declaració dels seus béns patrimonials i de la participació en societats de tota mena.

Així mateix la Mesa convida als regidors i regidores electes a exposar en aquest acte si els
afecta alguna causa d’incompatibilitat sobrevinguda amb posterioritat a la seva declaració, a
tenor del que estableix l’article 178 en relació amb els articles 6, 7 i 177 de la Llei orgànica de
règim electoral general (LOREG), cosa de la qual dona compte la secretària, i que té com a
resultat als reunits no els afecta cap causa d’incompatibilitat sobrevinguda.

Per altra banda qui subscriu la present acta assenyala que resta a disposició dels regidors i
regidores  electes a la  Secretaria  i  a la  Intervenció  municipal  la  documentació relativa a
l’Inventari de Patrimoni de la Corporació i l’acta d’arqueig extraordinari i justificants de les
existències en metàl·lic o valors propis de la Corporació dipositats a la caixa municipal i en
entitats bancàries, de conformitat amb l’article 36.2 del Reial decret  2568/1986, de 28 de
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les
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entitats locals (ROF).

Seguidament, el president de la Mesa, Martí March Cerdà, manifesta que, a la vista de les
actuacions practicades, tots els  regidors i  regidores electes han complit els requisits previs
necessaris per poder prendre possessió dels seus càrrecs i es pot procedir a la constitució de
la nova Corporació municipal.

3.- Presa de possessió de regidors i regidores electes. Constitució de la Corporació

Novament intervé la secretària per explicar que, de conformitat amb el que disposa l'article
108.8  de  la  Llei  orgànica  5/1985,  de  19  de  juny,  de  règim electoral  general  (LOREG)
s’assenyala que, en el moment de la presa de possessió i per adquirir la plena condició del
càrrec,  els  candidats  electes  hauran  de  formular  promesa  o  jurament  d'acatament  a  la
Constitució.

Tot  seguit  i  de  forma individual,  els  regidors  i  les  regidores  electes  formulen,  en sentit
afirmatiu, la promesa o el jurament d’acatament a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de
les Illes Balears,  mitjançant ordre de crida per llistes electorals de la més votada a la de
menor nombre de vots i  conformement la pregunta establerta  a l'article 1 del Reial  decret
707/79, de 5 d'abril, la qual es llegida en singular a cada electe pel president de la Mesa, en
els termes que seguidament es detallen, sent formulada en primer terme pel  president i  la
vocal de la Mesa d’Edat, respectivament, prèvia lectura de la pregunta, en el seu cas, per la
secretària:

«Jurau o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del
càrrec de REGIDOR/A d’aquest Ajuntament de Pollença, amb lleialtat al Rei i respectar i fer
respectar la Constitució, com norma fonamental de l’Estat, així com l’Estatut d’Autonomia de
les Illes Balears?»

Els regidors i les regidores Martí March Cerdà, Steffy Pozo Mcintyre, Maria José Jiménez
Escribano, Antoni Cànaves Capllonch, Maria Morro Cifre, Catalina Carbonell Torres, Mateu
Tugores Cifre, Josep Marquet Cerdà, Mateu Soler Estrany, Maite Vasallo Vilar, Joana Aina
Campomar Orell,  Joana Xamena Cifre i Miquel Àngel Sureda Massanet prometen el seu
càrrec si bé els següents regidors i regidores afegeixen a la promesa el següent:

― Steffy Pozo Mcintyre: « [...] per imperatiu legal».

― Joana Aina Campomar Orell: «[...] per la lluita feminista i la llengua catalana».

― Joana Xamena Cifre: «[...] per imperatiu legal».

― Miquel Àngel Sureda Massanet:  «[...]  per imperatiu legal i sense renunciar al dret
d’autodeterminació dels països catalans».

Els regidors Bartomeu Cifre Ochogavia, David Alonso García, Miquel Àngel Torres Luque i
Andrés Nevado Rodríguez, ho juren.

Realitzades  les  actuacions  anteriors,  el  president  declara  formalment  constituïda  la
Corporació municipal sorgida de les eleccions locals celebrades el 28 de maig de 2023 per al
mandat corporatiu 2023-2027.
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4.- Elecció de batle/batlessa

D’ordre de la  Presidència,  la  secretària  dona lectura a l’article  196 de la  Llei  orgànica
5/195, de 19 de juny, de règim electoral general (LOREG) referent a l’elecció de batle:

«Article 196. - En la mateixa constitució de la Corporació es procedeix a l’elecció de batle
d’acord amb el procediment següent: 

a) Poden ésser candidats tots els regidors/es que encapçalin les corresponents llistes.

b)  Si  qualcun d’aquests obté la  majoria  absoluta  dels  vots dels  regidors és proclamat
electe.

c) Si cap d’ells obté dita majoria absoluta és proclamat batle el regidor que encapçali la
llista que hagi obtingut major nombre de vots populars en el corresponent Municipi. En cas
d’empat, es resoldrà per sorteig.»

El  president demana als membres de la Corporació que encapçalen les corresponents
llistes  si  es  volen  presentar  com a candidats  a  batle  o  batlessa essent  els  possibles
candidats els següents: 

Candidats Llista Electoral
Vots

obtinguts

Regidor Martí March Cerdà Partit Socialista de les Illes Balears (PSIB-PSOE) 2.137

Regidor Bartomeu Cifre Ochogavia Tots – El Pi (TOTS-EL PI) 1.614 

Regidora Aina Campomar Orell Més per Mallorca (MÉS) 1.374

Regidor David Alonso García Partido Popular (PP) 888

Regidor Andrés Nevado Rodríguez Unió Mollera Pollencina (UMP) 658

La regidora Joana Aina Campomar Orell, cap de la llista electoral Més per Mallorca (MÉS),
manifesta que no presenten candidatura a la Batlia  per la qual cosa, en funció de les
respostes anteriors,  el  president  indica  que queden proclamats a l’elecció  de batle  de
l’Ajuntament de Pollença els regidors següents: 

― Regidor  Martí  March Cerdà,  cap de llista  electoral  Partit  Socialista  de les  Illes
Balears (PSIB-PSOE)

― Regidor Bartomeu Cifre Ochogavia, cap de llista electoral Tots – El Pi (TOTS – EL
PI) 

― Regidor David Alonso García, cap de llista electoral Partido Popular (PP)

― Regidor Andrés Nevado Rodríguez, cap de llista electoral Unió Mollera Pollencina
(UMP)

Acte seguit el president manifesta que, si no existeix opinió contrària, el sistema de votació
serà el de votació nominal, prèviament proposat, el qual s’acorda per assentiment unànime
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dels regidors i regidores.

A continuació es procedeix a l'elecció de  batle mitjançant el sistema de votació nominal i
crida per ordre alfabètic per la quals cosa,  realitzada la mateixa,  es produeix  el  resultat
següent:

El  candidat  Martí  March Cerdà obté  deu vots  (10),  emesos  pels  regidors  i  regidores
següents:  Joana  Aina  Campomar  Orell;  Antoni  Cànaves  Capllonch;  Catalina  Carbonell
Torres;  María  José Jiménez Escribano;  Maria  Morro Cifre;  Steffy  Pozo Mcintyre;  Miquel
Àngel Sureda Massanet; Mateu Tugores Vives; Joana Xamena Cifre i Martí March Cerdà.

El  candidat  Bartomeu Cifre  Ochogavia obté  quatre  vots  (4),  emesos  pels  regidors  i
regidores següents: Bartomeu Cifre Ochogavia; Josep Marquet Cerdà; Mateu Soler Estrany i
Maite Vasallo Vilar.

El candidat David Alonso García obté dos vots (2), emesos pels regidors següents: David
Alonso García i Miquel Àngel Torres Luque.

El candidat Andrés Nevado Rodríguez obté un vot (1), emès pel regidor següent: Andrés
Nevado Rodríguez. 

Sent desset (17) el nombre de membres de la Corporació i havent obtingut la candidatura
presentada per Martí March Cerdà, en representació de la llista Partit Socialista de les Illes
Balears  (PSIB-PSOE),  deu  (10)  vots  dels  regidors  i  regidores, que  representen  el  vot
favorable de la  majoria absoluta legal de membres de la Corporació, la Mesa d’Edat
proclama batle electe de l’Ajuntament de Pollença a  Martí March Cerdà de conformitat
amb el que estableix l’article 196 b) de la Llei  orgànica 5/1985, de 19 de juny, de règim
electoral general (LOREG).

5.- Presa de possessió del batle 

A continuació la  secretària de la Mesa d’Edat demana a  Martí  March Cerdà si accepta el
càrrec de  batle de l’Ajuntament de Pollença, a la qual cosa Martí  March Cerdà hi respon
afirmativament.

Després, una vegada acceptat el càrrec i de conformitat amb l’article 108.8 Llei orgànica
5/1985, de 19 de juny, de  règim  electoral  general (LOREG), l’article 18 del Reial  decret
legislatiu 781/1986, de 18 d’abril i l’article 40.2 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les entitats locals (ROF) la secretària procedeix a donar lectura a la fórmula
legal d’acatament a la Constitució i a l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears, que és del
següent tenor literal:

«Jurau o prometeu per la vostra consciència i honor complir fidelment les obligacions del
càrrec de BATLE d’aquest  Ajuntament  de Pollença,  amb lleialtat  al  Rei  i  respectar i  fer
respectar la Constitució, com a norma fonamental de l’Estat, així com l’Estatut d’Autonomia
de les Illes Balears?»

Contesta Martí March Cerdà: «Sí, promet».

Acte seguit,  per part de la Mesa d'Edat es dona possessió del càrrec de  batle-president
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d'aquest Ajuntament a Martí March Cerdà, d'acord amb el que disposa la Llei, sent-li lliurada
la vara de comandament per part del regidor Andrés Nevado Rodríguez.

Queda dissolta la Mesa d’Edat i passa a presidir la sessió el batle el qual convida als caps
de llista de les diferents candidatures per si desitgen expressar el que estimin oportú, tot
dient  que l’ordre  de  les  intervencions  serà  l’invers  al  nombre  de vots  obtinguts  a  les
eleccions locals.

Pren la paraula el regidor Andrés Nevado Rodríguez: 

«Buenos días a todos,

Hoy comienzo una nueva etapa en la política desde la oposición y no con menos ilusión
que antes. Han sido 8 años en los cuales he pasado por diversas situaciones, me quedo
con lo positivo, aunque de lo negativo también se aprende y vale para sumar. Me siento
orgulloso de haber trabajado para que el  municipio vaya a mejor,  siete años dan para
conocer muchos de los problemas del municipio, y doy por hecho que lo compartiré con
todo aquel que lo necesite para el municipio. Para mí fue emocionante recibir la vara de
manos  del  señor  Tomeu  Cifre,  al  cual  admiro  por  su  capacidad  de  llevar  adelante  el
Ayuntamiento, y agradezco la confianza puesta en mí. Para mí ha sido un honor haber sido
alcalde de Pollensa y poder contribuir a mejorarlo. Ha sido una legislatura complicada por
los  problemas  de  la  pandemia,  pero  hemos  demostrado  que  trabajando  todos  juntos
podemos  sacar  solución  a  los  malos  momentos.  Hoy  me  toca  ceder  la  vara  del
Ayuntamiento al nuevo alcalde, Martí March, estoy seguro que la llevará con tanta ilusión
como lo hice yo, tendrá mi ayuda si la necesita en las necesidades del municipio, le deseo
suerte y acierto en sus proyectos porque esto revertirá en todos nosotros.

Quiero plasmar mi agradecimiento de estos 8 años a los trabajadores que siempre han
estado a mi lado, y quiero agradecer a aquellos más cercanos sin desmerecer a nadie:
kika, gracias por ser una gran profesional y con una calidad humana increíble, sin tu ayuda
y consejos  no hubiera podido hacer  bien mi trabajo;  Alberto,  gracias  por  tus  consejos
positivos y siempre mirando la legalidad del municipio; Tomeu Servera, gran persona, gran
gerente,  gran profesional  y gran amigo,  a tu lado me he sentido respaldado y seguro;
Joana Estades, una gran mujer y una gran profesional dedicada a su trabajo con eficacia y
organización,  tu  trabajo  para  todos  ha  sido  impecable;  Pedro,  nuestro  jefe  de  Policia,
gracias por tu apoyo desde que entré en el ayuntamiento; Tolo Cerdà, para mí un gran
apoyo,  un  gran  profesional  que  sabe  dar  siempre  una  solución  a  cada  problema  del
municipio, gran amigo, gracias Tolo. Aquí queda plasmado mi agradecimiento a todos los
trabajadores del Ayuntamiento.

Agradecer  también  a  mis  compañeros  de  las  dos  legislaturas  por  ayudarme  a  llevar
adelante este duro trabajo, a mi compañera Bianca, gran trabajadora, que estoy seguro
que desde fuera va a seguir trabajando para este municipio, y estoy seguro que volverá a
ser regidora.

Gracias a mis compañeros  de partido por  ayudarme a  seguir  trabajando,  gracias  a  mi
señora y amigos más cercanos por aguantar mi ausencia en estos 8 años.

Gracias Pollensa, Puerto Pollensa y Cala San Vicente.»
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Seguidament intervé el regidor David Alonso García:

«Buenos días a todos,

Lo primero quiero agradecer a los ochocientos ochenta y ocho vecinos, amigos, afiliados y
simpatizantes que confiasteis en nuestra candidatura para la Alcaldía de Pollença, siendo
el  único  partido  de centro-derecha que ha mejorado los  resultados en estos  comicios,
doblando el  número de votos, aunque hay que hacer autocrítica una vez valorados los
resultados y reconocer que Pollença ha decidido que la izquierda gobierne el Municipio de
Pollença.

Dar por ello la enhorabuena a Martí March nuevo batle de Pollença y a todo su equipo por 
los buenos resultados. Deseo a este nuevo equipo de Gobierno los mayores aciertos 
posibles por el bien de Pollença.

Es cierto que nos ha tocado gobernar en unos momentos muy difíciles, posiblemente los
más difíciles de la Historia con la pandemia de la COVID-19, nos tocó gestionar en el día a
día una situación que no sabíamos cómo acabaría, gracias a Dios se superó ese momento
de incertidumbre y de miedo que todos sentimos durante el  año 2020 y 2021,  y como
ayuntamiento pusimos toda la carne en el asador y no dejamos que nadie quedara atrás y
ayudamos en todo momento en lo  que estuvo en nuestra mano,  con ayudas directas,
suspensión de ordenanzas fiscales y todo lo que fue necesario para salir adelante.

En política la memoria tiende a ser de muy corto recorrido, nos centramos en lo urgente y
lo importante queda en un segundo plano. Se podrá criticar que se podría haber hecho
mejor, pero desde el burladero, o a toro pasado, es muy fácil emitir opiniones, os aseguro
que el día a día fue muy complicado.

Como ya decía hay que hacer autocrítica para valorar por qué los pollencines han elegido
mayoritariamente un gobierno de izquierdas. Nosotros, desde el Partido Popular, como no
puede ser de otra manera, mantendremos el compromiso de trabajar por Pollença desde la
oposición, con lealtad hacia el nuevo Equipo de Gobierno pero también velando para que
no se lleven a cabo políticas de tierra quemada y prohibiciones, ni permitiremos que el
ayuntamiento  se  gestione  de  manera  sectaria,  seremos  si  es  necesario  sus  mayores
censores, pero siempre con la lealtad que en estos años no hemos percibido tener desde
otras instituciones, nosotros trabajaremos por y para Pollença como no puede ser de otra
manera.

Quiero aprovechar también para agradecer a Tots per Pollença, Tomeu Cifre, Unió Mollera
Pollencina, Andrés Nevado y al PI, Pep Marquet, por su trabajo realizado en estos 4 años,
con  nuestros  aciertos  y  errores,  hay  que  dejar  claro  que  todos  los  políticos  que  nos
presentamos en una lista electoral, tenemos un objetivo que es común en todos nosotros,
el  bien de nuestro Pueblo,  porque TODOS queremos Pollença, cada uno con nuestras
perspectivas, pero con una meta final de mejorar la vida de los pollencines. Por eso mi
agradecimiento.

También agradecer  el  trabajo realizado a compañeros que ya no están en esta nueva
legislatura, sé que siempre seguirán trabajando por el bien de Pollença desde sus nuevas
circunstancias. Mi agradecimiento también para ellos.
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Decía José Saramago  «La derrota tiene algo positivo: nunca es definitiva. En cambio, la
victoria tiene algo negativo: jamás es definitiva.»

Quiero  terminar  agradeciendo  a  mi  secretario, y  a  partir  de  hoy  nuevo  concejal  del
Ayuntamiento de Pollença, por su lealtad, confianza y empuje de estos últimos años Miguel
Ángel Torres, y como no, a mi familia por apoyarme en mi gran pasión que es la política y
la vocación de servicio.

Muchas gracias»

A continuació, pren la paraula la regidora Joana Aina Campomar Orell:

«Bon dia a totes i tots, a les companyes i companys del nou consistori,  al  personal de
l’Ajuntament i , sobretot, a la gent que ens acompanya avui, tan presencialment com als
que no han pogut acompanyar-nos. I a les pollencines i pollencins que ens escolten.

També vull aprofitar per agrair a tothom que ha fet possible el projecte i la candidatura de
MÉS per Pollença, que heu difós el nostre missatge, ensobrat, penjat cartells, anat a llistes
i fer d’apoderades.

I és especialment emotiu i, em fa sentir molt orgullosa, ser avui aquí en representació d’una
candidatura i unes regidores amb majoria de dones i joves que s’incorporen a fer política
amb il·lusió, ganes i molt de compromís.

Sumar experiència i frescor crec que és la millor aportació i oportunitat que podem fer al
nostre municipi per tornar a ser un referent, per tenir una mirada llarga, feminista, amable i
verda i per millorar el nostre municipi.

No és casualitat que siguem tres dones i un home. És una decisió col·lectiva, una voluntat
conscient i responsable de canviar la política.

Tenim un panorama polític que ens envolta complicat i fosc, per tant, ens comprometem a
seguir dignificant la política municipal, combatre les injustícies socials, preservar el nostre
territori,  defensar  la  llibertat  d’oportunitats,  la  inclusió  social,  la  igualtat  de  gènere  i  el
respecte a la diversitat. Davant el negacionisme ambiental,  ciència i front el masclisme,
feminisme.

Serem una illa  dins una illa  si  és necessari  i  teixirem complicitats amb tots els sectors
socials,  culturals,  ambientals  i  econòmics  implicats,  i  també amb les entitats  del  tercer
sector.

Ens mereixem un poble viu, net i verd, un ajuntament transparent i efectiu, retornant als
plens  mensuals  i  una  baixada  de  sous  responsable  com  a  primera  passa,  amb  una
administració moderna, àgil i assequible per a tothom, amb complicitat amb els treballadors
públics.

Prioritzant la gestió pública de l’aparcament de Formentor, una eina per millorar el nostre
medi ambient i els nostres serveis públics, agilitzant les llicencies urbanístiques de forma
igualitària per a tothom, recuperant la servitud del pas Ternelles, intentant trobar respostes
a la problemàtica de la badia del Moll perquè al segle XXI sense sostenibilitat ambiental no
té economia.

Dedicant  al  Moll  els  recursos que se mereix  sent  la  font  econòmica més important  del
municipi, fomentant la inclusió social i l’equilibri d’inversions.

El nou equip de govern ha d’actuar amb visió de futur si volem que els nostres joves i les
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generacions futures puguin viure amb benestar al nostre municipi. Per això hem d’afrontar
la realitat del canvi climàtic i donar garanties i oportunitats.

No  podrem viure  eternament  el  100  % del  turisme,  per  això  hem d’obrir  les  portes  a
possibilitar i donar suport a la productivitat i a la competència dels emprenedors locals de
tots els àmbits.

L’Ajuntament ha de governar per la pluralitat del nostre municipi, donant veu als joves, a les
dones, als que han decidit fer el seu projecte de vida al nostre poble hagin nascut on hagin
nascut.

El nostre grup municipal es compromet compartir experiència, impulsar una millor gestió del
doblers  de totes les pollencines i  pollencins,  fent  feina per millorar  el  dia a dia,  sense
oblidar la visió de futur si volem mantenir i actualitzar el benestar de la nostra gent.

Són molts els reptes que actualment ens afecten al  nostre dia a dia,  pujada de preus,
manca d’habitatge,  necessitat  de més serveis,  d’enfortir  la nostra estabilitat  econòmica,
equilibrar els serveis del turisme amb els serveis i les necessitats dels residents, protegir la
qualitat de la nostra badia i prioritzar un bon manteniment dels carrers i places del nostre
municipi.

Perquè sabem d’on venim, el privilegi tan especial on vivim on vivim, però és essencial
saber on anam. Si volem ser un poble cohesionat pels joves, majors i famílies i, no sols un
parc  temàtic,  hem  d’assumir  aquests  reptes  futurs,  amb  planificació,  mirada  llarga,
feminista, amable i verda, defugint de la improvisació i passivitat del dia a dia, que ha sigut
la marca del passat equip de govern municipal.

Hem de ser capaços de convidar als joves a fer poble i donar-los l’oportunitat de viure al
nostre  municipi.  El  futur  només  existirà  si  no  els  excloem  i  donam  resposta  a  seves
demandes.

Volem contribuir a reconstruir un poble ric de cultura, patrimoni i territori, orgullós de la seva
diversitat, progressista i innovador.

Volem  treballar  per  la  conciliació,  l’estabilitat  econòmica,  la  convivència,  la  conciliació
familiar, pel futur dels joves i el bon manteniment dels nostres espais públics.

No som, ni volem ser, una subhasta de promeses d’obres i infraestructures. Volem ser un
instrument per enfortir les arrels i les relacions de poble entre els grans, joves i nouvinguts,
cercant l’equilibri i la coexistència amb els visitants.

Per MÉS és una aposta de present i de futur. Hem defensat un canvi progressista al nostre
municipi  i  avui  garantim  el  canvi  amb generositat  votant  a  favor  de  la  investidura  del
candidat del partit del PSOE.

Aquest  canvi  del  govern municipal  no és fruit  de la  casualitat,  és fruit  de vuit  anys de
coalició de Junts Avançam fent bona feina des del govern municipal i liderant l’oposició
juntament amb els companys d’Alternativa i Unides Podem als quals volem també agrair-
los la feina feta.

Aquest gest de generositat no implica en aquest moments cap acord de governabilitat ni
cap carta blanca.

Des de MÉS no podem defugir del compromís ni  de la responsabilitat  amb els nostres
votants per construir un pacte de governabilitat de 10 persones, que respecti l’equilibri els
resultats de 6 regidors del PSOE i 4 de MÉS en tots els àmbits com són: compartir la Batlia,
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programa de feina i el repartiment d’àrees.

L’objectiu  de  MÉS si  governa  és  una  alternativa  forta  front  a  un  govern  en  minoria  i
inestable fent feina pels pollencins i pollencines, conformant un equip cohesionat i estable
per a governar el  nostre municipi  durant els propers quatre anys, donant  visibilitat  a la
igualtat entre dones i homes com alternativa forta, com he dit abans.

Amb respecte, coresponsabilitat i lideratge compartit, el municipi té l’oportunitat de disposar
d’un equip de dones i  homes amb una enorme capacitat de feina,  amb experiència en
diversos àmbits i amb joves amb ganes, un reflex de la realitat del poble que ens ha votat.

L’oportunitat, si hi ha lideratge compartit,  que, amb força i complicitat, podem millorar el
benestar col·lectiu del nostre poble en tots els àmbits, social, ambiental i cultural, i defensar
els drets humans, polítics, feministes, de diversitat i ambientals que es veuen amenaçats
en la nova conjuntura política estatal i autonòmica.

Moltes gràcies»

El regidor Bartomeu Cifre Ochogavia intervé amb la següent exposició:

«Bon dia a tots els que avui ens acompanyau en aquesta sala de plens i als que ens seguiu
a través del canal de YouTube i a través de Ràdio Pollença.

En primer lloc donar l’enhorabona a Martí March per haver estat investit batle de Pollença, i
a les sigles que ell representa, el PSIB-PSOE, per haver estat la llista mes votada, i també
a  la  Sra.  Campomar  i  als  seus  companys  de  MÉS-ESQUERRA,  pels  bons  resultats
electorals.

Ens  presentam avui  a  la  sessió  d’investidura  sense un  pacte  de govern,  sense  àrees
designades encara,  sense sous ni  dedicacions exclusives definits,  i  sense conèixer els
eixos que definiran el devenir de la política municipal dels pròxims quatre anys. No sabem
tampoc si hi haurà batlessa, ja que ens hem trobat en el darrer minut únicament amb un
pacte d’investidura i no amb un pacte de govern. Esperam però que aquesta vegada, a
diferència de fa vuit anys, puguin arribar a un acord de govern amb el repartiment de batlies
i regidories que correspon a la voluntat determinada dels pollencins el 28 de maig.

Han estat capaços de generar il·lusió amb les seves propostes, baix el meu parer,  poc
concretes o poc definides, però a partir de dilluns les hauran de posar en pràctica, resoldre
els problemes diaris dels nostres ciutadans, tots i cada un d’ells importants.

Sr March, vostè és un gran tecnòcrata i ara s’haurà d’adaptar a una nova realitat. Lluny
quedaran els gabinets ramificats i poblats de càrrecs de confiança que prenen decisions
per a vostè. Ara haurà de baixar, com diuen a les escoles, a agafar el guix, a posar en
pràctica les lleis, decrets i ordenances que han fet o hagi fet vostè. Aquesta és la part difícil,
prendre decisions, cada dia, i no deixar-les davall l’estora.

Em consta que la seva candidatura com a batle va ser una aposta personal de la Sra.
presidenta Armengol, aquí present. Desig de tot cor que trobi obertes les portes que durant
aquests darrers quatre anys se’ns han tancat, i pugui desencallar els projectes que han
quedat tancats dins calaixos per la lleialtat que d’altres no han demostrat aquests quatre
anys.  Nosaltres  farem  el  possible  perquè  així  sigui,  i  ens  alliberin,  PAC,  rotondes,
habitatges turístics i tants de projectes aturats.

Estic segur que se’n desfarà, per això un es presenta, i amb la seva nissaga no pot dir que
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no sabia on es ficava. Per primera vegada serà un càrrec electe, l’hi ha posat el poble i no
una persona,  i  aquest  fet  fa  que la  responsabilitat  sigui  diferent,  segurament  amb una
exigència major, més difícil i amb el respecte cap als pollencins i pollencines, tant els seus
votants  com la  resta.  Li  puc  assegurar  que  serà  molt  més dur,  però  infinitament  més
gratificant que tot el que ha viscut fins ara.

I, tot i que vostè em va repudiar durant els debats,  jo li dic avui que la porta per xerrar
sempre la tendré oberta. L'experiència dins un ajuntament és un grau o dos, i tant jo com
els regidors del meu grup en tenen molta, i molt vàlida.

Vull fer arribar un reconeixement profund als mil sis-cents catorze (1614) pollencins que
han votat el projecte de Tots per Pollença i El Pi, que han cregut amb la feina feta, i que
encara els hi  hem generat  il·lusió i  credibilitat  perquè confiïn amb nosaltres. Des de la
nostra posició no els defraudarem.

La major satisfacció personal, com a pollencí, sempre ho he dit que he tingut ha estat ser
batle del meu poble, hi ho he estat tres vegades, cadascuna diferent, amb més o menys
experiència, amb responsabilitat i conjuntures diverses. Les persones passen, els fets no, i
la satisfacció personal, i del meu equip, és la d´haver contribuït a una millora de la societat,
des de la nostra parcel de responsabilitat. Aquest és el millor llegat que podem deixar per a
les futures generacions, i esper que vostè i la Sra. Campomar, si és batlessa, en acabar,
tenguin aquest mateix regust. Això voldrà dir que ho han fet bé i han fet allò que tocava.

Vull  aprofitar  per  donar  la  benvinguda  als  nous  regidors  que  s’estrenen  amb  la
responsabilitat del càrrec, i desitjar-los sort i encerts, i si tenen cap dubte a l’hora de fer
feina,  la  nostra  experiència  sempre  estarà  a  la  seva  disposició.  Fer  un  esment  als
companys amb qui fins ara hem compartit  govern i ara estan a l'oposició, al Sr. Andrés
Nevado, amb qui he compartit Batlia, experiències i molts de moments, bons i dolents. Va
ser valent per agafar aquest repte i esper haver-lo ajudat amb aquesta tasca durant aquest
any. Ara li tocarà vetlar especialment pel Moll de Pollença. i al Sr. David Alonso, que a més
de fer oposició tendrà la responsabilitat de mirar per Pollença des de les altres institucions,
tant de bo ho faci amb l’interès general i no tornem a viure el no per resposta davant tants
projectes aturats. Anam a fer feina per millorar Pollença i no per posar traves en funció del
color polític dels qui governen.

Agrair també al personal públic, que creuen amb la institució, i que tenen aquesta vocació
de  servei  públic  i  que  sense  ells  moltes  de  les  fites  aconseguides  no  haurien  estat
possibles, personalitzats en els màxims responsables de totes les àrees, el cap de Policia,
el saig, l’interventor, a Joana Estades especialment, i a Kika Adrover per la seva especial
dedicació i professionalitat.

I sobretot als regidors que han tingut la responsabilitat de governar aquests quatre anys,
pens  que  amb les  dificultats  que  ningú  esperava.  Hem assolit  fites  impensables,  amb
especial  menció  als  que  avui  ja  seuen  entre  el  públic: Bianca  Aguilar,  d’Unió  Mollera
Pollencina, Miquel Llobeta, Pep Pons, Maria Buades i Francisca Cerdà, a qui mai podré
agrair la feina feta, la lleialtat i la dedicació.

Per acabar, a la meva família i  als companys de vida per sempre estar al  costat,  amb
record especial al meu pare, la seva presència avui aquí ve motivada en bona part per ell.

Com diu el meu amic Ramon, a vegades la mala sort serà la millor sort que tendràs mai…

Sort i encerts a tots i una molt bona legislatura.»
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Finalment pren la paraula el batle Martí March Cerdà: 

«En primer lloc, bon dia a totes les persones que avui assistiu a aquest acte de constitució
de la nova corporació municipal. I també a tota la gent que segueix aquest acte per ràdio
Pollença o per streaming a través de Som Pollença.  Gràcies per estar  aquí  en un dia
important per a la democràcia i per al nostre poble. Gràcies també a tots els treballadors de
l’Ajuntament per fer possible aquest acte i sobretot, gràcies Kika Adrover per la teva feina
avui i sempre.

Però  permeteu-me  que  les  meves  primeres  paraules  com  a  batle  de  Pollença  siguin
d’agraïment a totes les persones que varen anar a votar el dia 28 de maig per exercir el
dret de decidir el present i el futur del nostre poble. A tots els ciutadans i ciutadanes que
varen exercir el seu dret votant a les diverses forces que es varen presentar a les eleccions
municipals. Una demostració de la pluralitat i diversitat política de Pollença, del Moll i de la
Cala Sant Vicenç. El nostre objectiu és i serà governar per a tothom; pels qui ens han votat,
però també pels qui han votat altres partits polítics.

En aquest aspecte vull  donar les gràcies per la feina feta durant aquesta legislatura al
senyor  Andrés  Nevado,  batle  fins  avui,  i  al  senyor  Tomeu Cifre,  batle  durant  una part
important d’aquestes legislatura passada, una legislatura complexa i difícil. Unes gràcies
que vull fer extensives a tots els regidors i regidores que des del govern municipal o des de
l’oposició han fet una feina al servei del municipi. Gràcies a tothom. En aquest sentit vull fer
una gratitud especial a Junts Avançam, al seu cap de llista Miquel Àngel March, a Unides
Podem i a Alternativa per Pollença.

En qualsevol cas és evident que aquestes eleccions han suposat un canvi significatiu en la
composició d’aquest ajuntament i en la seva orientació política. Un canvi que suposa obrir
una nova etapa al  municipi,  tant en el  continguts de la política municipal,  en les seves
diverses  àrees,  com  en  la  forma  de  dur-la  a  terme.  En  democràcia,  les  formes  són
fonamentals i d’això cal aprendre sempre.

Encetam una nova etapa des d’una majoria de progrés i ho volem fer des del diàleg, des
del consens, des de la mà oberta a tots els grups municipals i a les entitats de la societat
civil  pollencina,  i  governaré  conservant  tot  allò  que  funciona,  canviant  tot  allò  que  no
funciona i proposant projectes i polítiques noves, innovadores que donin resposta a les
demandes, necessitats i desitjos d’una societat del segle XXI; una societat canviant, amb
incerteses, amb pors però també plena d’oportunitats. La globalització, el canvi climàtic, la
violència masclista i la igualtat de gènere, els límits dels creixement, la cohesió social, la
salut mental, l´aposta pel coneixement i l’ educació, el futur del turisme, la conservació del
nostre territori, el present i el futur de la nostra llengua, són alguns dels reptes a guanyar.

Però tenim un repte fonamental, el repte de construir la Pollença del segle XXI i això ha de
ser una responsabilitat de l’equip municipal, del nou govern. Però també volem que tots els
grups municipals, que totes les entitats de la societat civil pollencina hi participin de forma
activa. És una qüestió, com es diu, d’estat.

Tenim molts de reptes importants: el turisme sostenible i divers que volem, la defensa i la
recuperació de la badia, el pla d’ordenació urbana de Pollença que necessitam de cara als
propers anys, l´aposta per un nou impuls cultural, la construcció del nou PAC i la reforma
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de  la  Unitat  Bàsica  de  Salut,  la  millora  integral  del  Moll  i  de  la  Cala  Sant  Vicenç,  la
priorització de les nostres inversions, la millora de la neteja i del manteniment del nostre
municipi,  la  planificació dels  serveis socials  de cara el  futur,  on l’envelliment  és ja una
realitat  progressiva,  l´aposta  per  l´educació  i  per  l’ educació  infantil,  la  resposta  a  les
demandes i necessitats dels joves, el manteniment de les nostres tradicions i festes, la
feina per la nostra llengua a tots els nivells, la conservació del nostre patrimoni cultural i
natural, la memòria democràtica, la lluita a favor de les polítiques d’igualtat, la qüestió de
Formentor, la millora de la policia municipal i de la seguretat ciutadana ..., i podríem seguir.

I tot això ho volem fer amb la major de la participació de les entitats i de les persones, ho
volem fer amb la major de la transparència. Volem, i per això treballarem, amb eficàcia i
coordinació,  però  també  volem  treballar  per  la  millora  del  clima  laboral  del  nostre
ajuntament, partint del principi que tant els polítics municipals com els treballadors públics
ens devem a la gent, estam al seu servei. Som i hem de ser servidors públics.

Però avui, des d’aquí, també vull manifestar la meva voluntat de col·laborar d’acord amb el
Consell  de Mallorca i  el  Govern de les Illes Balears.  Nosaltres tendrem una actitud de
lleialtat i de cooperació institucional sempre a favor del nostre municipi. La confrontació
institucional no serà mai la nostra forma de fer política, ni és útil i és a més estèril.

Els nostres principis són treballar al servei del bé comú, amb un compromís clar amb la
gent, amb els valors del servei públic, de la solidaritat i la voluntat de fer feina intensament.
Tots  aquests  principis  són els  que  ens impulsen a  treballar  amb il·lusió,  ganes,  força,
energia i optimisme per a millorar el nostre poble i la vida de la gent.

Sempre he pensat  que la  democràcia a Espanya,  i  a  les Illes Balears,  es va legitimar
definitivament des de els ajuntaments i des de les comunitats autònomes. Per això, com a
servidors públics que som hem de ser una institució propera a la gent, hem de baixar al
carrer, hem de fer una escolta activa. Aquesta és una de les claus de la política municipal.

I  així  vull  agrair  de forma clara la feina que faran tots els regidors i  regidores d’aquest
ajuntament i deman la seva col·laboració des de la meva lleialtat personal institucional. A
Unió Mollera Pollencina, Andrés Nevado, al Partit Popular, David i Miquel Àngel, a Tots-El
Pi, Tomeu, Pep, Mateu i Maite.

Però vull agrair especialment a Més Pollença la seva disponibilitat, el seu suport, la seva
feina,  el  seu acord inicial,  el  seu vot de confiança. Gràcies Joana Aina, Steffy,  Joana i
Miquel Àngel, segur que junts podrem assolir grans millores per la gent del nostre poble,
per a Pollença, per al Moll i per a la Cala Sant Vicenç.

Però vull donar també les gràcies a l’equip que m’acompanya i que estam junts des de fa
mesos. Nomes tenc paraules d’agraïment i d’orgull del equip de la candidatura per la seva
entrega, per la seva feina, pel seu entusiasme, per la seva passió, per les seves ganes, per
la  seva  il·lusió,  i  sobretot  vos  vull  agrair  la  confiança  amb jo.  Orgull  d’equip,  de  gent
preparada i bona gent. Gràcies de tot cor María José, Toni, Maria, Cati i Mateu.

Però permeteu-me que ara  i  aquí  doni  les  gràcies  a la  presidenta Francina Armengol,
perquè sense ella no hagués entrat a la política autonòmica com a conseller d’Educació
durant vuit anys ni ara en la política municipal. Gràcies Francina per aquests vuit anys de
treballar junts a favor de l’educació. Gràcies per la teva extraordinària feina. Gràcies pel teu
lideratge, per la teva força, per estar al costat de la gent durant un moment difícil com la
pandèmia, per la teva emoció i passió ..., gràcies pel que has aconseguit i el que seguiràs
aconseguint al servei d’aquest poble.
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Gràcies a tot l’ equip de la Conselleria, que avui són aquí per tot el que hem fet, hem lluitat junts
durant aquests vuit anys. Hem sigut un equip i ens tingut confiança. La clau de l’èxit.

I per acabar deixau-me que parli en clau personal. Em sent il·lusionat, orgullós i també amb
ganes del càrrec de batle del meu poble. Tenc uns sentiments que em desborden. Sent
l’absència del meu pare i de la meva mare, i d’en Felip. M’encantaria que gaudissin malgrat
fos un minut d’aquest moment. L’enyorança positiva de tot allò que ens ha ajudat a créixer
com a persona és quelcom a gaudir, i ho he dit moltes vegades: som una persona amb sort
a la vida, a la professió, als companys, als amics i sobre tot a la família.

I gràcies Marga per tot i per tant, perquè sempre hi ets, perquè hi poses tot el cor. Per la
forma com has viscut les eleccions, pel teu sofriment, per la teva alegria. I gràcies Maria i
Tomeu pel vostre suport incondicional. Gràcies Xim i sobretot gràcies Carla, el futur pel
qual cal lluitar.

I gràcies també Miquel Àngel per ser-hi des del silenci i la discreció, així com tu ets. I també
a Joan Carles des de la distància granadina. I m'atur perquè no acabaria els agraïments.
Com diu aquella cançó, Gracias a la vida que me ha dado tanto!!!

I acab, fent referència a una tros de la cançó d’un dels grans cantautors que han format
part de la meva vida, Raimon, amb aquella cançó, inici de càntic, amb lletra del gran poeta
Salvador Espriu que acaba la mateixa dient: «ens mantindrem fidels per sempre més al
servei d’aquest poble».

I per tot això estic aquí, per estar per sempre més fidel al servei del meu poble, Pollença.

Moltes gràcies de bell nou per la vostra presència i suport.»

I sense més assumptes per tractar, el batle-president conclou l’acte i aixeca la sessió de la 
qual com a secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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AJUNTAMENT PLE / Sessió extraordinària núm. PL/2023/7

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 17 de juny de
2023

Enllaç:  https://www.ivoox.com/podcast-programes-especials-emissions-
directe_sq_f11392598_1.html

Ordre del dia Situació de
minutatge

1.- Constitució de la Mesa d’Edat 
De: 00.00.11

A:   00.01.41

2.- Comprovació de credencials 
De: 00.01.44

A:   00.04.32

3.- Presa de possessió de regidors i regidores electes.
Constitució de la Corporació 

De: 00.04.36

A:   00.15.27

4.- Elecció de batle/batlessa
De: 00.15.28

A:   00.20.44

5.- Presa de possessió del batle/batlessa 
De: 00.20.46

A:   00.22.33

Intervencions  dels  caps  de  llista  dels  diferents  grups
municipals 

De: 00.23.06

A:   00.58.36
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